

4D 3N Bali Romantic Honeymoon



Jimbaran Beach



Tanah Lot Temple



Kuta Beach

ITINERARY:-

Day 01 Kuala Lumpur / Denpasar Bali

(Dinner)

Our tour guide will meet and greet you at the airport and transfer to your hotel. In the late afternoon transfer to Jimbaran for seafood set menu dinner

从吉隆坡廉价机场出发到巴厘岛. 抵达后,将由地接送往酒店休息.晚餐将于金巴兰沙滩享用浪漫的晚餐.

Day 02 Half Day Ubud & Sunset Cruise

(Breakfast / Dinner)

After breakfast, enjoy the hotel facilities. In the afternoon tour begins to the artistic heart of Bali, you will find the traditional craft works of Gold and silversmiths at Celuk Village, fine woodcarvings at Mas and Balinese Painting at Ubud. Ubud is not only the art collection but also the real Balinese village and atmosphere with its rice field. After Ubud enjoy your sunset cruise dinner on board. While enjoy the international buffet dinner by cruise, the sunset will go along with you with some entertainment on board such as live music, sexy dancer, comedian, etc. Transfer back to the hotel.

今天将有一个乌布半日游.到巴厘手工艺品中心参观雕刻师的雕刻技术.然后到库塔购物.傍晚将于游艇上欣赏日落和享用晚餐.虽然享有国际自助晚餐,夕阳将随着你的一些娱乐上,如现场音乐,性感的舞者,喜剧演员,转让等回到酒店.

Day 03 Tanah Lot & Lulur Spa

(Breakfast / Dinner)

After breakfast at hotel then you will enjoy to our 2 Hours Lulur Spa (**Treatment Include 1 Hours Body Massage, Foot Wash, Body Scrubbing & Flower Bath**). In the afternoon visit Tanah Lot temple, Tanah Lot temple built on a small, off-shore island of barren-rock. Here you can enjoy the most beautiful sunset (weather permitted). After Tanah Lot dinner at local restaurant.

今天您将到巴厘岛上闻名的海神庙,海神庙坐落于海边的一块岩石上.这里也是一个很好的购物地点.观光完后,您将体验长达两个小时的全身按摩.在下午的访问丹娜地段寺院,庙宇丹娜地段建立一个小型的近海岛屿的荒山岩石.在这里您可以享受到最美丽的夕阳(天气许可).丹那地段后晚餐在当地餐厅.

Day 04 Bali / Kuala Lumpur

(Breakfast)

After breakfast, free at leisure till you transfer to airport for departure to Kuala Lumpur.

最后,自由活动直至专人送往机场返回吉隆坡.(在您上机前,请自付 RP 150,000 机场税)

以上行程只供参考,一切视当地旅行社行程为准

Above itinerary for information only. Final & confirmation subject to change base on local ground arrangement

Agensi Pelancongan Extremevac Sdn Bhd

(KKKP 5675)

52 A-2 Jalan Metro Pudu,

Fraser Business Park Off Jalan Yew,

55100 Kuala Lumpur

Tel : 03 - 9222 6020 / 6021

Fax: 03 - 9222 6023